
Referat fra beboerrådsmødet d. 6/10 2009 kl. 19.00

1.   Formanden åbner mødet  
1.1. Valg af dirigent.

 Daniel blev valgt som dirigent
1.2. Godkendelse af dagsordenen.

 Dagsordenen blev godkendt.

2. Meddelelser

3  . Nye sager  
3.1. Nøglesystem.

 Punktet bortfaldte, da FSB er på sagen.
3.2. Ansøgning om støtte til indkøb af anlæg til Tarmen.

 Festudvalget blev bevilget op til 15000 kr. til indkøb af anlæg og andet til Tarmen. 
Beboerrådet vil finde finansiering til dette.

3.3. Ansøgning fra festudvalget om tilladelse til at spille livemusik i Tarmen d. 31/10 og d. 20/11.
 Ansøgningen blev godkendt.

3.4. Forslag til indkøb af projektor.
 Der blev bevilget støtte til en Optoma HD65 video projektor fra hifiklubben til 5690 og evt. 

en 5-årig serviceforsikring til 995, såfremt den er idiotsikker.

4. Igangværende sager
4.1. Parkeringspladser.

 Antallet af personer, der er interesserede i en fast parkeringsplads er forøget. Antallet er nu 
oppe på 7 personer, heriblandt vores rengøringsdamer som tit har problemer med at finde 
parkering. Henrik vil sørge for skilteindkøb og tale med Carpark.

4.2. Istandsættelse af poolrummet.
 Intet nyt på nuværende tidspunkt.

5. Evt.

6. næste møde
 3/11-09 kl. 19.30
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